



Bestyrelsesmøde i NRUI

- Mødedato:** 22. maj 2023
- Mødested:** Tømrervej 3, 6800 Varde – Lasses firma
- Mødetidspunkt:** Kl. 19.00-21.00
- Deltagere:** Jens Frost Astrup, Pia Thøstesen, Ken Bloch, Gitte Søndergård, , Morten Hjort Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre, Lasse Opstrup, Lene Munck
- Online deltagere:**
- Afbud:** Hanne Bøgesvang Pedersen
- Mødeleder:** Lasse
- Referent:** Lene

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden

Ansvarlige: Alle

Indhold: Godkendelse af denne dagsorden.

Referat: Referat og dagsorden godkendt.

2. Opfølgning fra sidst

Ansvarlige: Se hvert underpunkt.

Indhold: Opfølgning på kontaktperson rolle – Gitte har lavet forslag til mail til kontaktpersonerne fra de forskellige afdelinger. Vi godkender udkastet og Gitte lægger det i Teams inklusiv datoer på dialogmøder. Der skal på sigt laves en folder til kontaktpersonerne i udvalgene.

Referater – Jens/Lene – Lene skal sættes ind i hvordan referater kommer på hjemmesiden. Bestyrelsen har to dage til at kigge referatet igennem. Derefter kan det lægges på hjemmesiden. Jens og Lene finder en dato hvor vi går det igennem.

Padelbane – Ken – er der kommet styr på lås m.v. Der er kommet fjedre på dørene, så de kan holdes lukkede når der spilles og magneterne ikke er aktive. Lasse har planer om, at der skal sættes et andet system op der ikke så let brydes op. Han skifter det når det er klar.

Vi drøfter om det bør være muligt at samme person kan booke to tider med et abonnementer.



Vi beslutter, at det ind til videre skal fortsætte som det er for at sikre at alle kan komme til - også på de "gode tidspunkter". Vi genoptager emnet hvis det viser sig at det ikke fungerer.

Halfordelingsmøde – Lonnie/Ken/Morten - hvordan er mødet gået:

Mødet gik godt og alle parter fik taletid og mulighed for at fremlægge deres ønsker. Alle parter følte sig hørt – helt sikkert noget vi fremadrettet fortsat skal afholde.

Efterfølgende har Morten forsøgt at få trådende til at mødes. Hallen er blevet booket hos kommunen. Når tiderne er endeligt bekræftet uploader Morten en halplan i teams.

Næsbjerg Skole – Jens/Gitte – referat fra møde med skolen:

- Det blev aftalt, at hvis nogen har spørgsmål/undren i forhold til skolen/facilliteter/snitfalder kan man tage fat i Gitte eller Jens som tager kontakt til skolen.
- Der skal bestilles to nye bats og en gul kugle til måltavlen, da det er blevet ødelagt af skolens elever. Skolen betaler regningen. Lonnie bestiller bats og bolde og Ken bestiller kuglen.
- Skolen ønsker at sætte et flytbart tennisnet op på gruspladsen hvor teltet står til byfest. Det er ok.
- Der er udfordringer med at der sommetider kører biler ind på sportsområdet Gitte tager fat i vedkommende. Kontaktpersonen til Petanque og krocket da der ofte holder biler. Det er ok at køre ind hvis der skal afleveres materialer.
- Redskabsrum: Der er aftalt at det er ok at der opbevares redskaber i det ene omklædningsrum men der arbejdes på en læsning på sigt.
- Unge i front (7-9 klasse): Gitte ønsker at uddannelsen trækkes hjem i NRUI i stedet for at det ligger i ungdomsskolen. Der er tre trin og kan bruges både indenfor sport, SFO/børnehave og anden fritidsaktivitet.
- Rengøring: Vi kontakter Henning hvis vi støder på lokaler der ikke er rengjort tilstrækkeligt.
- Der er nyt møde i efteråret.

Vi aftaler i bestyrelsen, at hvis skolen ønsker at benytte Padelbanen skal de betale 100 kr. I timen og de skal selv skaffe bat og bolde. Gitte finder ud af hvordan det faktureres til skolen.



3. Sidste nyt fra afdelingerne

Ansvarlig: Alle

Indhold: Folkedans – holder pause indtil september

Anlægsudvalget – gang i mange mindre projekter omkring stadion

Referat:

Løb - Håber at kunne etablere gummiflise arealet i løbet af sommerferien. Anlægsudvalget har sat fliserne frem da de skulle bruge pladsen i klipperskuret. Og der ser ikke ud til at være overskydende plads derinde, når de modtager redskaber fra Jørgen Vind.

Badminton holder pause og starter op igen slut august.

Morten forespørger om der kan tegnes en badmintonbane i gymnastiksalen. Det har tidligere været streget op men loftshøjden er en udfordring for voksne spillere.

Gymnastik afd. har med få undtagelser fået alle træner stillinger besat.

Crossfit: Ønsker mere udstyr. De skal ansøge ved gymnastikudvalget.

Petanque vil gerne have lov til, at købe et par beachflag, til når de afholder stævner.

Prismæssig beløber det sig til ca. 3700 incl. Moms for 2 stk. Fra nov. 2022 har de selv genereret et overskud på ca. 3200 kr. Vil også spørge om DGI har en kasse til formålet.

Vi beslutter, at hvis de vil have deres eget logo på flagene skal de selv betale, hvis der står NRUI på betaler NRUI. Ken tager kontakt for at undersøge hvad de ønsker. NRUI bestiller NRUI flag.

Petanque spørger også til forslag, som kan holde cykler væk fra deres baner. Vi drøfter, at man selv må påpege hvis man opdager, at der er cykler på selve banerne. Ken tager kontakt til kontaktpersonen. Vi drøfter desuden at det er ok, at der er noget cykeltrafik omkring banerne.

Krocket har ingen bemærkninger.

Fodbold: Vi har godkendt samarbejdsaftalen med HTS i forhold til samarbejde på kvindesiden i fodbold.

NRUI nyt – seneste udgave af bladet er under udarbejdelse og forventes omdelt start juni.

Ros til afdelingerne for at overholde deadline ☺ skolen har stadig ikke vendt tilbage, har Rykket dags dato.

4. Hoppepude

Ansvarlig: Jens

Indhold: Skal vi købe en ny dug til hoppepuden nu? Jens har fået tilbud. Tilbuddet er vedlagt mødeindkaldelsen i mappen på teams.

Jens sørger for at købe en ny dug. Gitte undersøger om der er mulighed for støtte fra en fond. Fremover skal der lægges sand rundt om.



Referat:

5. Fællesmøde med afdelingerne

Ansvarlige: Gitte

Indhold: Nærmere indhold og rammer til mødet

Referat: Til møderne skal alle afdelinger kort fortælle om hvad de laver/hvad der rører sig i afdelingerne samt gode historier. Det skal både være tovholdere og udvalgsmedlemmer. Vi skal næste gang finde ud af hvad afdelingerne selv ønsker at der kommer ud af møderne fremadrettet. Derudover skal bestyrelsen fortælle hvad vi arbejder med og at afdelingerne har mulighed for at komme med input. Gitte laver et udkast til en invitation.

6. Evt.

Ansvarlige: Alle

Indhold: Den 3. juni er der Skonager festival og Lonni har fundet 10 frivillige. Der gives en check til idrætsudvalget.

Der købes gave til 25 års jubilæum ved Varde Engroslager.

Der er Fokus Næsbjerg møde på tirsdag.

Referat:

7. Samlet godkendelse af referat

Ansvarlige: Alle

Indhold: Godkendelse af dette referat.

Referat: Er godkendt af bestyrelsen.

Næste møder:

Fællesmøde

Bestyrelsesmøde 16. August 2023

HIS møde 19. September 2023